
 

Referat fra Styremøte 22.02.18 Scandic Hotell Stavanger, Forus. 

Til stede: Bjørn Høyland, Torill Undheim, Alf Dybing, Kjell Åge Thorsen, Iren 

Vestersjø Hidle og Ordstyrer i Årsmøte Ove Ommundsen.  

Sekretær: Siri Kvam Haugland, Nortura.  

1. Innkalling er godkjent 

2. Referatet er godkjent. 

3. Årsmøte 

Gjennomgang av Årsmeldingen, regnskap, budsjett, arbeidsplan og 

innkomne saker, Gjeterhund og justeringer i Regiondelingen. Forslag fra 

styret: opprette en arbeidsgruppe som skal jobbe sammen med 

Rogaland Gjeterhundlag.  

4. Ledermøte i 2018, 19 – 20 oktober.  Styret oppfordrer Skjold 

(Haugesund) som arrangør.  

5. Dyrevelferd, denne saken må vi prioritere framover. Ta opp på neste 

styremøte.   

6. Reklame artikler. Iren Vestersjø Hidle og Kjell Åge Thorsen, jobber videre 

med saken, venter på vareprøver. 

7. Info om stand til Gla maten. Kjell Åge Thorsen og Iren Vestersjø Hidle 

jobber videre med saken.  

8. Rovdyr, Bjørn informerer om arbeidet som er gjort. Magne jakob 

Bjørheim oppfordres til å informere om saken i Årsmøte. 

9. Info om situasjonen på Fotråte v/Bjørn. Det jobbes fortsatt med å få en 

person til å ta jobben som rådgiver ved erstatninger osv.  

10.Beitekurs –  Info fra sist møte, Landbruksrådgivningen jobber videre med 

saken.  

11.FBI – jobb. Styret oppsøker butikker og sjekker om det er lam i butikk. 

Styre har sendt tilbakemelding til NSG. Bemerket at det er veldig kort 

frist, 3 dg. 

12.Regionmøtene blir en stor kostnad for lokallaga, er det mulig å få dekt 

noe av dette av fylkeslaget. Styre har vedtatt at det kan betales ut inntil 

2000 kr. pr. regions møte. Utgiftene må dokumenteres.  



  

 

   


